
 

 

  
 
Delfzijl, 04-09-2024. 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Eemsdelta. 
 
Onderwerp: Signaal over zorgen en onduidelijkheden bewoners Betingestaete. 
 
Geacht college, 
Vlak voor het reces kwam bij mijn fractie het signaal binnen dat bewoners van Betingestaete 
die moeten verhuizen, niet gelukkig zijn met de concrete invulling van hun nieuwe complex. 
Met name de slaapkamer die ontbreekt in de nieuwe appartementen wordt gemist.  
In het kader van het Zorgakkoord versterking zorggebouwen heeft de raad op 15 februari 2023 
het bestemmingsplan voor de nieuwe locatie vastgesteld. In deze notities wordt niet 
gesproken over de kamergrootte omdat dit uiteraard niet tot de bevoegdheden van de 
gemeente behoort. 
We weten allemaal dat in de zorg het indicatiebeleid is aangepast en dat dit vanwege de 
financiële kaders, ook gevolgen kan hebben voor de grootte van de kamers. Maar er zijn in 
den lande ook nieuwbouwprojecten voor ouderen waar niet wordt beknibbeld op de grootte 
van de kamers. Daar worden andere financiële middelen ter aanvulling ingezet. 
In het raadsvoorstel van het bestemmingsplan lees ik onder het kopje ‘participatie’ niet of, 
hoe en wanneer inwoners meegenomen zijn in de plannen. 
 
Dit brengt mij tot het stellen van onderstaande vragen: 
 

1- In hoeverre en wanneer zijn de bewoners van Betingestaete betrokken bij deze 
plannen? 
 

2- Is uw college bereid om samen met de Zonnehuisgroep de bewoners alsnog goed te 
informeren en duidelijk het hoe en waarom toe te lichten? 
- Zo ja, op welke termijn? 
- Zo nee, is uw college het met mij eens dat het hier om een kwetsbare groep gaat 

die extra aandacht verdient? 
 

3- Graag ontvangt mijn fractie een update van de bouwplannen. Ook willen wij weten 
of er en zo ja welke aanpassingen nog mogelijk zijn. 
 

4- In hoeverre kunnen de huidige bewoners rechten ontlenen aan de woonruimte die ze 
nu hebben? 

 

Janny Volmer, 

Fractievoorzitter Eerlijk Democratisch Eemsdelta. 



 

 

 

 
 

 
 
 


